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brak zdjęcia

Nie używać komórek podczas sesji. Chodzi oczywiście nie o te szare komórki - bo te są jak najbardziej wskazane - a o
telefony komórkowe. Takie zarządzenie wydał przewodniczący skoczowskiej rady Andrzej Bacza. Dlaczego? 

Podczas ostatniej sesji jeden z radnych wychodząc w trakcie głosowania spowodował nie małe zamieszanie podczas
głosowania nad jedną z uchwał. Sesja to sesja a nie spotkanie towarzyskie - uważa Bacza. Kultura tego nakazuje aby
telefon jeśli już, to mieć przynajmniej wyciszony.

 

Posłuchaj relacji

 

Jan Bacza
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